



fortune and prosperity this

New Year with the

Piggy Pillow from Pillow

The Chinese Zodiac Animal Collection

新年新氣象!讓妮芙露

譲妮芙露

一 小抱枕 開啟您一年 好運氣!

LIMITED EDITION 限量版

Size 尺寸

Material 材質

21 x 18 cm/厘米 (Width x Height/宽 x 高)

Outer Material: Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%, 表層:聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%,聚酯纖維 20% Polyester 20%

Inner Material: Polyester 100% 内芯: 聚酯纖維 100%

Limited Edition R 量版 AIFN 精美台曆

CALENDAR 2019

Bring one piggy pillow and AIFM Calendar 2019 today with a minimum spend of RM14,480 (member price) in a single invoice. While stocks last.

單張發票消費滿RM14,480(會員價)即可帶走一隻旺福豬 及一本AIFM精美台曆喔!

Terms & Conditions 條件與規則

- * Promotion period is valid from 02.01.2019 to 30.01.2019. | 活動期間為 02.01.2019 至 30.01.2019。
- * Member Price refers to selling price with 20% discount. | 會員价即建議價格折扣20%后金額。
- * Sales kits and sales tools are not included in this promotion. |活動付款金額之計算不含購買輔銷品之金額。

 * No order amondment or igint order in allowed after not ment. | 版有發更付款後不得加訂或合併訂單。
- * No order amendment or joint order is allowed after payment. | 所有發票付款後不得加訂或合併訂單。
 * Promotions cannot be combined, only one promotion can be applied to each purchase. | 每張訂單僅適用一項特惠活動,且不得與同一時間進行之其它活動合併。
- * This promotion cannot entitled Birthday Star gift and Nefful Coupon. | 生日好禮和优惠券不可以納入此活動。
- * No "Exchange Procedure" for free gift will be allowed, Subject to stock availability. | 贈品一旦選定,恕不接受更换。送完為止。
- * Nefful (Malaysia) Sdn Bhd reserves the rights to substitute free gift of similar value if the original gift runs out of stock. | 妮芙露(馬來西亞)私人有限公司保留更換贈品之權利。
- * In the event of cancellation of a membership, all gifts given have to be returned. | 解約退貨同時,須将贈品退還公司。
 * Nefful (Malaysia) Sdn Bhd reserves the rights to change the terms and conditions without prior notice. |

 妮芙露(馬來西亞)私人有限公司保留更改活動内容之權利。